

2026 YILI MAAŞ TAKVİMİ

	ARALIK / OCAK 1					
PAZARTESİ	15	22	29	5	12	
SALI	16	23	30	6	13	
ÇARŞAMBA	17	24	31	7	14	
PERŞEMBE	18	25	1	8		
CUMA	19	26	2	9		
CUMARTESİ	20	27	3	10		
PAZAR	21	28	4	11		
	8,5 ÇLŞ. 187,00 / 48,50 (31) 22 YEMEK 7,5 ÇLŞ. 165,00 / 67,50					

	OCAK / ŞUBAT 2					
	19	26	2	9		
	20	27	3	10		
	21	28	4	11		
15	22	29	5	12		
16	23	30	6	13		
17	24	31	7	14		
18	25	1	8			
	8,5 ÇLŞ. 187,00 / 42,50 (31) 22 YEMEK 7,5 ÇLŞ. 165,00 / 67,50					

	ŞUBAT / MART 3					
	16	23	2	9		
	17	24	3	10		
	18	25	4	11		
	19	26	5	12		
	20	27	6	13		
	21	28	7	14		
15	22	1	8			
	8,5 ÇLŞ. 170,00 / 40,00 (28) 20 YEMEK 7,5 ÇLŞ. 150,00 / 60,00					

	MART / NİSAN 4					
PAZARTESİ		16	23	30	6	13
SALI		17	24	31	7	14
ÇARŞAMBA		18	25	1	8	
PERŞEMBE		19	26	2	9	
CUMA		20	27	3	10	
CUMARTESİ		21	28	4	11	
PAZAR	15	22	29	5	12	
	8,5 ÇLŞ. 174,50 / 60,00 (31) 21 YEMEK 7,5 ÇLŞ. 154,50 / 78,00					

	NİSAN / MAYIS 5					
	20	27	4	11		
	21	28	5	12		
15	22	29	6	13		
16	23	30	7	14		
17	24	1	8			
18	25	2	9			
19	26	3	10			
	8,5 ÇLŞ. 170,00 / 57,00 (30) 20 YEMEK 7,5 ÇLŞ. 150,00 / 75,00					

	MAYIS / HAZİRAN 6					
	18	25	1	8		
	19	26	2	9		
	20	27	3	10		
	21	28	4	11		
15	22	29	5	12		
16	23	30	6	13		
17	24	31	7	14		
	8,5 ÇLŞ. 140,50 / 88,00 (31) 17 YEMEK 7,5 ÇLŞ. 124,50 / 108,00					

	HAZİRAN / TEMMUZ 7					
PAZARTESİ	15	22	29	6	13	
SALI	16	23	30	7	14	
ÇARŞAMBA	17	24	1	8		
PERŞEMBE	18	25	2	9		
CUMA	19	26	3	10		
CUMARTESİ	20	27	4	11		
PAZAR	21	28	5	12		
	8,5 ÇLŞ. 187,00 / 40,00 (30) 22 YEMEK 7,5 ÇLŞ. 165,00 / 60,00					

	TEMMUZ / AĞUSTOS 8					
	20	27	3	10		
	21	28	4	11		
15	22	29	5	12		
16	23	30	6	13		
17	24	31	7	14		
18	25	1	8			
19	26	2	9			
	8,5 ÇLŞ. 187,00 / 48,50 (31) 22 YEMEK 7,5 ÇLŞ. 165,00 / 67,50					

	AĞUSTOS / EYLÜL 9					
	17	24	31	7	14	
	18	25	1	8		
	19	26	2	9		
	20	27	3	10		
	21	28	4	11		
15	22	29	5	12		
16	23	30	6	13		
	8,5 ÇLŞ. 178,50 / 50,00 (31) 21 YEMEK 7,5 ÇLŞ. 157,50 / 75,00					

	EYLÜL / EKİM 10					
PAZARTESİ		21	28	5	12	
SALI	15	22	29	6	13	
ÇARŞAMBA	16	23	30	7	14	
PERŞEMBE	17	24	1	8		
CUMA	18	25	2	9		
CUMARTESİ	19	26	3	10		
PAZAR	20	27	4	11		
	8,5 ÇLŞ. 187,00 / 40,00 (30) 22 YEMEK 7,5 ÇLŞ. 165,00 / 60,00					

	EKİM / KASIM 11					
	19	26	2	9		
	20	27	3	10		
	21	28	4	11		
15	22	29	5	12		
16	23	30	6	13		
17	24	31	7	14		
18	25	1	8			
	8,5 ÇLŞ. 174,50 / 55,00 (31) 21 YEMEK 7,5 ÇLŞ. 154,50 / 78,00					

	KASIM / ARALIK 12					
	16	23	30	7	14	
	17	24	1	8		
	18	25	2	9		
	19	26	3	10		
	20	27	4	11		
	21	28	5	12		
15	22	29	6	13		
	8,5 ÇLŞ. 178,50 / 47,50 (30) 21 YEMEK 7,5 ÇLŞ. 157,50 / 67,50					

RESMÎ TATİL GÜNLERİ

YILBAŞI : 01 OCAK 2026 PERŞEMBE

RAMAZAN BAYRAMI : 19 MART 2026 PERŞEMBE ARİFE yarım gün,
20 MART CUMA, 21 MART CUMARTESİ, 22 MART PAZAR

ULUSAL EGEMENLİK ve ÇOCUK BAYRAMI : 23 NİSAN 2026 PERŞEMBE

EMEK ve DAYANIŞMA GÜNÜ : 01 MAYIS 2026 CUMA

ATATÜRK'Ü ANMA, GENÇLİK ve SPOR BAYRAMI : 19 MAYIS 2026 SALI

KURBAN BAYRAMI : 26 MAYIS 2026 SALI ARİFE yarım gün,
27 MAYIS ÇARŞAMBA, 28 MAYIS PERŞEMBE, 29 MAYIS CUMA, 30 MAYIS CUMARTESİ

DEMOKRASİ ve MİLLÎ BİRLİK GÜNÜ : 15 TEMMUZ 2026 ÇARŞAMBA

ZAFER BAYRAMI : 30 AĞUSTOS 2026 PAZAR

CUMHURİYET BAYRAMI : 28 EKİM 2026 ÇARŞAMBA ARİFE yarım gün,
29 EKİM 2026 PERŞEMBE

01.01.2026 - 31.12.2026

Asgari Ücret

Brüt Asgari Ücret	33.030,00 ₺
Sigorta Primi İşçi Payı % 14	4.624,20 ₺
İşsizlik Sigortası Primi İşçi Payı % 1	330,30 ₺
Gelir Vergisi Matrahı	28.075,50 ₺
Gelir Vergisi	0,00 ₺
Damga Vergisi	0,00 ₺
Kesintiler Toplamı	4.954,50 ₺
Net Asgari Ücret	28.075,50 ₺

**Asgari Ücret Vergi İstisnası Kamu Çalışanları
Maaşına Net Etkisi**

Ocak	4.462,03 ₺
Şubat	4.462,03 ₺
Mart	4.462,03 ₺
Nisan	4.462,03 ₺
Mayıs	4.462,03 ₺
Haziran	4.462,03 ₺
Temmuz	4.788,45 ₺
Ağustos	5.865,80 ₺
Eylül	5.865,80 ₺
Ekim	5.865,80 ₺
Kasım	5.865,80 ₺
Aralık	5.865,80 ₺

Askerlik Borçlanması

Günlük

18 Ay 540 Gün İçin	495,45 ₺
---------------------------	-----------------

267.543,00 TL

SGK Tavan Uygulaması

Aylık kazanç SSK'ya tabi üst sınır	297.270,00 ₺
---	---------------------

2026 YILI KIDEM TAZMİNAT TAVANI

	Brüt	Net
01.01.2026 - 30.06.2026	64.948,77 ₺	64.455,81 ₺
01.07.2026 - 31.12.2026	0,00 ₺	0,00 ₺

01.01.2026 - 30.06.2026 İŞÇİ EMEKLİ YOLLUĞU	16.800,18 ₺
01.07.2026 - 31.12.2026 İŞÇİ EMEKLİ YOLLUĞU	

2026 YILI VERGİ DİLİMLERİ

190.000, ₺ ye kadar	% 15
190.001, - 400.000, ₺ arası	% 20
400.001, - 1.500.000, ₺ arası	% 27
1.500.001, - 5.300.000, ₺ arası	% 35
5.300.000, ₺ sonrası	% 40

2026 YILI ENGELLİ İNDİRİMİ

Çalışma gücünün %80 ini kaybetmiş 1. Derece, engelliler için	12.000,00 ₺
Çalışma gücünün % 60 ını kaybetmiş 2. Derece, engelliler için	7.000,00 ₺
Çalışma gücünün % 40 ını kaybetmiş 3. Derece, engelliler için	3.000,00 ₺

H Cetveline Göre Harcırak Gündelik Tutarı

d) Aylık/kadro derecesi 1-4 olanlar	860,00 ₺
-------------------------------------	----------

6245 sayılı Harcırak Kanununun 33 üncü maddesi

2026 yılı Merkezi Yönetim Bütçe Kanunu H Cetveli B- bendi d) fıkrasına göre

Aylık/kadro derecesi 1-4 olanlar Yatacak Yer Temini için ödenecek ücretler

ilk 10 günü için % 60 artırımlı miktarı	1.376,00 ₺
takip eden 80 günü için % 50 si	430,00 ₺
müteakip 90 günü için(müstehak oldukları gündeliklerin) 2/3'ün % 40 ı	229,33 ₺

6245 sayılı harcırak kanunu 42. madde a fıkrası

a.Yurtiçinde bir yıllık dönem zarfında aynı yerde,aynı iş için ve aynı şahsa 180 günden fazla verilemez.

İlk 90 gün için tam, takibeden 90 gün için 2/3 oranında ödenir.